
Consell Escolar
04/07/2023

Assistents: Esther López, Míriam Serrano, Jordi Soler, Noemí Ferrer, Maria Crespo, Lídia
Fernández, Noemí González, Arantxa Lebrón, Laia Borrego,Núria Tena i Maria Prat.
S’excusen: Judith Beteta, Elena Dinarès, Laura Fabra,

Inici - 17:15h Fi - 18: 15

L'ODD:

1. Aprovació, si s’escau de l’acta anterior: 13/06/2023. S’aprova

2. Memòria Curs 22-23 S’aprova

Es presenta el resum de la memòria. Aquest curs és més curta ja que s’ha presentat el document de la
memòria del PdD.

https://docs.google.com/document/d/1ayMwFGl9jsopDdbJeDbGR8n_L82xP4mdhfbEPp37Hb4/edit

La memòria s’envia a SSTT i es fa la sessió ACDE on fem el retiment de comptes de l’ED amb la comissió
avaluadora. la trobada serà el proper 5 de juliol a les 9:00h.

3. Economia

Xec escola: és una actuació del govern, no del Departament d’Educació, ens ha mancat poder aprofitar-ho
com a escola, però no ha estat possible. Per aquest motiu hem fet recomanacions: comprar material per
casa, motxilla, etc.

Comentar que el material fungible ha pujat molt de preu i ha fet que hagin més despeses. Augmentarem el
saldo destinat a aquest material.

Sortides:

Les comunitats s’han ajustat al pressupost en general, a I3 li ha sobrat una mica que passem a I4 .Els
grups de 6è s’han passat una mica del pressupost i s’ha solventat amb diners d’aula

.Com sempre, per qualsevol dubte en referència a l’economia podeu reunir-vos amb l’equip directiu i
resoldre’ls. Les famílies interessades s’han adreçat a secretaria i han resolt els seus dubtes.

4. Sensei

Han seleccionat l’escola amb dues mentores.

5. Precs, preguntes, dubtes i felicitacions.

- Manca la participació de la representant de l’Ajuntament del Consell Escolar. Demanem que si no
pot assistir que es faci un canvi.

- Menjador: el monitoratge és poc professional i està poc implicat malgrat les reunions periòdiques
fetes. Serhs continua el curs vinent ja que ha fet un recurs. Cal establir protocols en cas
casuístiques temporals.

- Neteja: farem una carta com a Consell Escolar amb fotos per enviar i aconseguir que aquest estiu
es faci la neteja a fons.

- EL proper 4/09 a les 12:00h fem reunió d’I3 i demanem la col·laboració de l’AFA.
- Ens felicitem a totes i tots per la bona feina feta!!

https://docs.google.com/document/d/1ayMwFGl9jsopDdbJeDbGR8n_L82xP4mdhfbEPp37Hb4/edit

